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Advies van de gemeentelijke sportraad betreffende RUP
Sportinfrastructuur Noodbosweg

De Sportraad kreeg inzage in de scopingnota en mobiliteitstudie. Op
donderdag 23 juni 2022kltmm de Sportraad samen om deze documenten te
bespreken.

De Sportraad is zeer enthousiast over dit project aangezien er al jarenlang een
tekort is aan kwalitatieve sportinfrastructuur. Bijkomend zou dit ook een
geweldige oplossing op lange termijn zijn voor de tennissport binnen onze
gemeente. Er is al jarenlang een stevige traditie van tennis in gemeente
Kortenberg, het zou dus jammer zijn moest dit verdwijnen gezien de plannen
van Natuurpunt, zijnde het stopzetten van de tennisvoorzieningen, aan het
bezoekerscentrum De Groene Vallei te Silsombos.

Ook de vooruitgeschoven locatie stemt de Sportraad teweden. Dit is zeer
centraal gelegen in de gemeente en zowel vlot toegankelijk voor bezoekers
van buiten de gQmeente (auto) als voor bezoekers binnen de gemeente (auto,
fiets, te voet, openbaar vervoer).

Het inplantingsplan is een mooie eerste aanzet. De Sportraad is blij dat er nu
al voldoende aandacht is voor de groenbuffer tussen de aanwezige bebouwing,
zowel aan noord als zuid zijde. Dit garandeert de haalbaarheid van dit project
met de reeds aanwezige functies (zoals het containerpark, de bloemenweide en
de woningen) aan de Noodbosweg.

Voor de Sportraad is het logisch dat de sporthal in de eerste plaats een nieuwe
locatie wordt voor het beoefenen van basketbal en volleybal, zeker wat betreft
competitie. We merken wel op dat, indien er een uitgebate cafetaria/brasserie
zal zijn, de clubs een belangrijk deel van inkomsten zullen verliezen aangezien
zij de drankverkoop nu zelforganiseren.

Een laatste bedenking is de functie van de polyvalente zaal. Indien deze zou
ingevuld worden als turnhal vinden we het belangrijk dat er in alle
deelgemeenten ook de mogelijkheid moet blijven om te turnen. De Sportraad
heeft echter begrepen dat deze invulling nog niet vast ligt en er evengoed
gebruiksmogelijkheden kururen voorzien worden voor andere sporten
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